
Geacht college, 

 

In de komende raadsvergadering staat het standplaatsenbeleid op de agenda. In het raadsvoorstel 

komen niet de financiële consequenties van het aangepaste beleid aan de orde. Het college heeft in 

haar vergadering van  5 juli jl. besluiten genomen over de nieuwe tarieven. 

Vraag: Welke wijzigingen hebt u doorgevoerd in de diverse bedragen en waarom? 

In het dorp Varik is na het sluiten van de aanwezige supermarkt gezocht naar alternatieven. Het 

verdwijnen van de supermarkt gaat nogal wat inwoners ter harte en wordt gezien als een afname 

van de leefbaarheid. 

Er zijn nu concrete plannen om d.m.v. een “rijdende winkel” een winkelvoorziening in Varik te 

realiseren. 

Vragen: 

1. Beschouwt u deze “rijdende winkel” als een positieve bijdrage aan de leefbaarheid van 

Varik? 

2. Past u voor deze “rijdende winkel” dezelfde tarieven toe voor het gebruik van 

gemeentegrond toe als in dorpen waar al een winkelvoorziening aanwezig is? 

3. Vindt u het gezien de voorgeschiedenis niet van belang om voor deze rijdende winkel 

gedurende een bepaalde periode af te zien van een vergoeding voor het gebruik van 

gemeentegrond? 

We spreken terecht veel over de wens van een dorpsgericht beleid. De situa1tie verschillen immers 

per dorp. 

Vraag: Verdient het geen aanbeveling om bij het standplaatsenbeleid ook meer dorpsgericht te werk 

te gaan? 

Ik hoop op een spoedige beantwoording van bovenstaande vragen. 

Met vriendelijke groet, 

Ed van Tellingen 


